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Soest # Een mooie nieuwe cen-
trale hal met een stijlvolle entree
aan een serieus plein. Licht. Na-
tuurlijke uitstraling met ’levend
groen’ aan sommige muren en op
het dak, veel houtgebruik en zelfs
binnen bomen. Kees Versteeg heeft
op zijn tablet een filmpje waarin je
als het ware door de nieuwbouw
heen vliegt. Hij laat het trots zien.
Over de oprijlaan, over een groot
plein, op naar de entree waar in
grote letters de naam van de school
boven staat. Naar binnen, de ruime
hal in. Links een aula die ook als
theater met ruim 500 zitplaatsen is
te gebruiken. „Zat Baarn niet om-
hoog met zijn theater?”, stipt rec-
tor Kees Versteeg even fijntjes aan.
Zijn deur staat in elk geval altijd
open om ergens over te praten. Net
als dat hij heel graag de turnver-
enigingen in Baarn en Soest aan
boord zou hebben. „Ik heb budget
voor vier gymzalen. Als de turnver-
enigingen mee zouden doen is er
meer mogelijk en kunnen we een
topsportlocatie neerzetten waar
heel midden-Nederland een puntje
aan kan zuigen. En dat zou mij als
oud-gymleraar heel blij maken.”

Zes gebouwen
Langzaam maar zeker krijgen de
nieuwbouwplannen van het Grift-
land College steeds meer vorm. Het
wordt een complex van zes gebou-
wen die met elkaar zijn verbonden
door een centrale lagere hal. De
gebouwen worden twee bouwlagen
hoog, op de gebouwen in het mid-

den na die drie lagen plus een
platte kap hoog wordt. „Het idee is
dat het allemaal een beetje een
landelijke uitstraling krijgt, beter
passend in het landschap dan die
stenen blauwe puist die nu in de
weilanden staat”, zegt Versteeg.
„Het ontwerp van de nieuwe
school doet mij een beetje denken
aan wat hier even verderop staat,
bij de rotonde in de Stadhouders-
laan, die woningen op de plek van
die oude boerderij.”

Naast de oudbouw
De nieuwe school komt pal naast
het huidige schoolgebouw te staan,
iets meer richting Stadhouders-
laan. De plek waar de school nu
staat wordt plein en parkeerruimte
voor auto’s en fietsen. Dat de
nieuwbouw grotendeels naast de
oudbouw komt, betekent dat de
nieuwe school kan worden ge-

bouwd terwijl het schoolleven in
het oude gebouw gewoon door-
gaat. Tenminste, bijna. „We moe-
ten wel eerst een kleine strook van
het oude gebouw slopen, de loka-
len rond het mavoplein en de los-
staande noodlokalen. Als dat weg
is kunnen we vijf van de zes nieu-
we gebouwen neerzetten”, schetst
Versteeg. Het tijdelijke verlies aan
lokalen wordt intern opgelost, al
zijn er misschien toch ook nog wel
een paar noodlokalen nodig. Dat
de bouwactiviteiten pal naast de
school de lessen af en toen zullen
verstoren, snapt Versteeg ook wel.
Maar luidruchtige bouwactivitei-
ten tijdens examenperiodes zijn uit
den boze, zegt Versteeg. „Als er
examens zijn gaan ze maar schilde-
ren of zo. Iets dat geen lawaai
maakt. Desnoods leg ik de bouw
stil.”

Het huidige schoolgebouw is in

de kern een kleine vijftig jaar oud,
met allerlei aan-, bij- en opbouw-
sels. Het voldoet niet of nauwelijks
aan de huidige eisen. Het zit bom-
vol loze ruimte en eindeloos veel
gangen. Een van de liften doet het
niet meer, en aangezien er toch een
nieuwe school komt wordt die ook
niet meer gerepareerd. Er wordt al
jaren gesproken over nieuwbouw,
eerder dit jaar ging de kogel door
de kerk en besloot de gemeente
Soest liefst 31 miljoen euro uit te
trekken voor een nieuwe school
voor 1400 leerlingen. Een hoop
geld, maar door de school naast het
huidige gebouw te bouwen be-
spaart Soest zich in elk geval gro-
tendeels de kosten van tijdelijke
huisvesting voor het Griftland.

De nieuwe school wordt niet
alleen qua materiaalgebruik, ener-
gieverbruik en duurzaamheid
(vrijwel gasloos, zonnepanelen,

veel hout en groen) helemaal van
nu, het gebouw wordt ook op maat
gemaakt voor de hedendaagse
onderwijswensen. Want een mid-
delbare school is tegenwoordig
meer dan alleen een gang met
klaslokalen, wil Versteeg maar
zeggen. „We gaan naar pleinen,
met lokalen in diverse formaten
eromheen. Een plein voor de mavo,
een plein voor de bovenbouw, een
plein voor de onderbouw enzo-
voort, maar ook een kunst-en-
cultuurplein, een ICT-plein, een
Bètaplein. In principe krijgt een
leerling straks al zijn lessen voor
vakken als Nederlands, Engels,
wiskunde en zo rond hetzelfde
plein. Als een leerling helemaal bij
is en geen uitleg nodig heeft kan
hij of zij zelfstandig aan het werk
op het plein. Daar loopt een onder-
wijsassistent. Alleen vakken als
natuurkunde en handvaardigheid,

sport en dergelijke krijgen leerlin-
gen niet aan hun eigen plein maar
aan een thematisch plein. Voor
groepsopdrachten zijn er kleinere
ruimtes, er komen studieplekken,
er komt zelfs een collegezaal. De
leerlingen krijgen daar op mbo,
hbo en universiteit ook mee te
maken, we willen ze daar op voor-
bereiden.” Ook ingetekend op de
plattegronden: een gang met aller-
lei zorg- en welzijnsfuncties en een
kolfruimte. „Wettelijk verplicht.”

Klein amfitheater
Voor de school komt een groot
plein zodat de school een echte
’entree’ krijgt. Bomen, zitplekken,
kleine sportveldjes, en bij de aula
een terras. „Komt bij de leerlingen
vandaan. Die zeiden: hé jullie
hebben wel een terras bij de lera-
renkamer, waarom krijgen wij geen
terras?” Een klein openlucht amfi-

theater met een podiumpje zit ook
in de plannen. Tussen de school en
de bebouwing aan de Noorderweg
komen sportvelden en een groen-
strook. De waterloop (Grift) langs
het schoolgebouw blijft. „Ik dacht:
mooie gelegenheid om dat ding te
dempen, maar de Grift blijkt een
historische waarde te hebben.
Zwaar beschermd. Ik had geen
idee.”

Het nieuwbouwplan staat in
grote lijnen vast, details worden
steeds meer uitgewerkt. Dat gaat
van ’waar komen de stopcontac-
ten?’ tot ’hoe rijdt het bouwver-
keer?’. Niet via de oprijlaan tussen
de leerlingen in elk geval, belooft
Versteeg. „Meest logische is vanaf
de Noorderweg, via het weiland.
Maar dat wordt nog uitgezocht.”
Ook over de oprijlaan wordt nog
gesproken, het liefst zou Versteeg
die namelijk doortrekken naar de

Praamgracht. „Dan kunnen de
leerlingen uit Baarn en Bunschoten
via die kant. Is een stuk korter voor
ze, en het ontlast de Noorderweg
ook. Maar daar moeten we nog
over in overleg met de gemeente
Baarn, want de Praamgracht is
Baarns.”

Hoop procedures
De bouw van het nieuwe Griftland
College moet ergens tussen de
herfstvakantie en de kerstvakantie
volgend jaar beginnen. Voor die
tijd moeten nog een hoop procedu-
res worden doorlopen en vergun-
ningen worden verleend. Zomer
2026 moet het allemaal klaar zijn,
en dat is eigenlijk een jaar later
dan Versteeg het graag had gezien.
Het Griftland College bestaat in
2025 namelijk exact 50 jaar en had
zichzelf dat jaar graag een nieuw
gebouw cadeau gedaan.

INTERVIEW Rector Kees Versteeg over ’zijn’ nieuwe Griftland College

De school van dik
dertig miljoen krijgt
zelfs binnen bomen
Het zijn de pareltjes die je als rector van een middelbare school maar zelden op
je bord krijgt: het bouwen van een volledig nieuwe school. Kees Versteeg van
het Griftland College in Soest is zo’n geluksvogel. Zomer 2026 moet zijn nieuwe
school er staan.
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""Als de
turnclubs
meedoen

kunnen we een
topsportlocatie
neerzetten waar
de wijde regio
een puntje aan
kan zuigen

Het scholencomplex is geïnspireerd op een boerenerf met schuren. ILLUSTRATIES GRIFTLAND COLLEGE

De middenhal. Zelfs binnen staan bomen. In de aula komt een volwaardig theater. De Soester school krijgt een sjieke entree.

Lorem ipsum dolor sit
amet, consectetur adipi-
sicing elit, sed do eius-
mod tempor incididunt
ut so100 et doloremagna
aliqua. Ut enim adminim
veniam, quis nostrud
exercitation ullamco la-
boris nisi 200 aliquip ex
ea commodo consequat.

Kees Versteeg. ARCHIEFFOTO STUDIO KASTERMANS
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